
Afdelingsmøde Ringen afd. 285, 2. april 2024. 

Tilstede: Heidi, John, Tonni, Lone og Kenneth. 

 

1. Nyt fra formanden: Heidi informerede om at Varmemester Emil har fået fat i kontaktperson fra 

FIBIA, så vi kan få genetableret græsarealer efter nedgravning af kabler. 

2. Dansk Kabel TV vil gerne opdatere vores forbindelser til nettet hos alle de berørte beboere der 

ønsker det. Det vil ikke koste noget for beboerne, så Dansk Kabel TV kommer og udskifter udstyr 

uden omkostninger. 

3. Nyt fra Emil: Ejendomsfunktionærerne er ved at rodfræse træstubbe rundt omkring i Ringens 

grønne områder. Der vil blive plantet blomster både efter rodfræsning og i de hvide Potter. 

Emil hænger vimpel op i flagstangen. Der vil ikke blive flaget på officielle flagdage.  

Emil og Lone har samarbejde omkring nyheder fra Varmemesteren som lægges på Facebook.  

4. Faste punkter på de kommende møder: Nyt fra formanden, Nyt fra Emil, Opfølgning fra sidst fra 

bestyrelsesmedlemmerne. 

5. Rollefordeling: De små opgaver som bestyrelsen har, er blevet fordelt imellem os. 

6. Fællesprocedure omkring udlejning af fælleslokaler og optælling blev gennemgået. 

Lone laver en skriftlig fremgangsmåde til udlejning, som ligger forrest i udlejnings-mappen. 

7. Nyhedsbrev: Det udkommer 4 gange om året i fysisk form, udleveret i alle postkasser. Bestyrelsen 

forfatter indholdet og renskriver det. Vi hjælpes alle ad med at uddele det. 

8. Referat fra bestyrelsesmøderne: Det vil ligge på Lejerbos hjemmeside fremover. 

9. Råderet katalog: Vi har møde med Lejerbo mandag d. 8 april for at gennemgå alle punkterne og de 

ændringer vi har.  

10. Evt.: Heidi Tager kontakt til Kommunens hjemmepleje samt ”De Glade Vikarer” omkring deres 

ulovlige parkeringer på græsarealerne. Emil følger op på parkering af trailere samt campingvogne. 

Der er blevet oprettet en mail til bestyrelsen, som alle beboere bedes anvende ved henvendelser 

udenfor åbningstiden. Mailen er: bestyrelse285@outlook.dk 


